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Start uitvoering project Glasvezel 

 

 

Geachte leden van de raad, 
 

In onze memo van 26 juli 2017 hebben wij u geïnformeerd over de vergevorderde plannen 
voor de aanleg van een glasvezelnetwerk in Koggenland. Inmiddels is met de aanleggende 
partij daadwerkelijk overeenstemming bereikt over de aanpak.  
  
Wij hebben in E-fiber de partij gevonden die de aanleg van een gemeentedekkend 
glasvezelnetwerk als een rendabele investering ziet. Deze partij legt voor eigen rekening en 
risico het netwerk aan, zodra 40% van de mogelijke klanten deelneemt.  
 
Breed gekoesterde wens 
In het collegeprogramma 2014-2018 staat de wens om de gehele gemeente, inclusief het 
buitengebied, te voorzien van snel internet.  
Van daaruit is in de Kadernota en Programmabegroting de aanleg van een glasvezelnetwerk 
als speerpunt en doelstelling opgenomen. 
 
Snel internet is om diverse redenen van belang: niet alleen voor stabiel ‘normaal’ gebruik van 
telefoon, televisie en internet. Maar ook om gebruik te maken van steeds meer 
voorzieningen (internetwinkelen, zorgverlening, overheidsdiensten, media, etc.) die via 
internet beschikbaar komen en waar stabiliteit en snelheid van die internetverbinding nodig 
zijn.  
Daarnaast is snel internet van toenemend belang voor het bedrijfsleven, zowel in de kernen 
als in het buitengebied. 
 
Voorbereiding 
Wij hebben u via onze eerdere memo van 26 juli 2017 geïnformeerd over de voorbereidingen 
die zijn gedaan om tot een goede aanpak te komen. 
Diverse alternatieven (regionale samenwerking, provinciale uitvoering, overheidssubsidiëring, 
alternatieve technologieën) zijn in dat traject onderzocht. Daarbij zijn wij tot de conclusie 
gekomen dat:  

- glasvezel het meest stabiele en toekomstvast is voor de levering van snel internet 
- aanleg door een marktpartij voor eigen rekening en risico mogelijk is bij verglazing 

van de gehele gemeente 
- aanleg door een marktpartij voor eigen rekening en risico de voorkeur heeft om 

juridische problemen op het gebied van staatssteun en aanbestedingsverplichtingen 
te voorkomen 

- uitvoering op lokale, gemeentelijke schaal het meest gepast is om tot vlotte 
uitvoering te kunnen komen.  
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Aanpak 

In Koggenland zijn er circa 700 adressen binnen het zogenaamde ‘witte gebied’. Dit is het 
gebied waar binnen nu en drie jaar marktpartijen geen snel internet zullen gaan aanbieden. 

 

E-fiber is een partij die zich bezig houdt met de aanleg van open glasvezelnetwerken, waarbij 

alle adressen binnen een gemeente worden aangesloten. Dit gebeurt op eigen rekening en 

risico, met als voorwaarde dat 40% van de potentiële klanten meedoet. Het bedrijf is nu 

landelijk actief in 11 gemeenten, waaronder in Zeevang en Schagen. 

 

E-fiber hanteert een marktconform tarief en verzorgt zelf de vraagbundeling. Dit gebeurt via 

pers, bewonersbijeenkomsten, benaderen van verenigingen, etc.  

Van de gemeente wordt daarbij gevraagd om het initiatief vooral communicatief te 

ondersteunen. Uit oogpunt van leefbaarheid, toekomstgerichtheid en solidariteit is het 

immers van belang dat zo veel mogelijk bewoners en bedrijven zich aansluiten. 

 
Rol gemeente 
Het is E-fiber op grond van telecommunicatiewetgeving wettelijk en vergunningvrij 
toegestaan om op eigen initiatief een glasvezelnet aan te leggen, mits gemeentelijke 
onkosten worden vergoed.  
 
Hierover hebben wij met E-fiber in een samenwerkingsovereenkomst afspraken gemaakt. 
Hierin zijn bijvoorbeeld afspraken gemaakt over de locatie van verdeelstations en verkoop 
van de ondergrond daarvan aan E-fiber. 
De gemeentelijke onkosten die door E-fiber worden vergoed betreffen herstelkosten van 
straatwerk en kosten voor projectleiding en toezicht.  
 
De rol van de gemeente is hiermee technisch faciliterend, maar zoals gezegd is het uiteraard 
de bedoeling om via de gebruikelijke gemeentelijke communicatiekanalen de 
vraagbundeling bij een ieder onder de aandacht te brengen en te promoten. 
 
Vanwege de telecommunicatiewet en omdat E-fiber het project voor eigen rekening en risico 
uitvoert, is geen besluitvorming van uw raad vereist. Het belang van dit project is wel 
zodanig dat wij u graag nader informeren tijdens Het Gesprek van uw vergadering op 9 
oktober. 
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Globale planning 

Op dit moment heeft E-fiber landelijk meerdere glasvezelprojecten in voorbereiding en 

uitvoering. Voor de daadwerkelijke start van de vraagbundeling moeten we daarom nog 

even geduld hebben tot 1e kwartaal 2018. 

 

Voor de periode van vraagbundeling wordt – vanaf ondertekening van de 

samenwerkingsovereenkomst - een periode van een jaar gerekend. Mocht dit onverhoopt 

onvoldoende blijken, dan kan die periode worden verlengd en de communicatie eventueel 

geïntensiveerd of veranderd. 
 
Tot slot neemt de periode om het netwerk in de gehele gemeente daadwerkelijk aan te 
leggen, totaal ongeveer een jaar in beslag. 


